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NIEUWSBRIEF STATENFRACTIE GROENLINKS ZEELAND – okt. 2018   
[Deze nieuwsbrief is ook te vinden op onze website nieuwsbrief oktober 2018   

 

UIT DE STATENVERGADERING VAN 21 september 2018: 
 

OMGEVINGSPLAN 2018  EN VERORDENING 
Een dik pak papier, het omgevingsplan 2018  en de bijbehorende verordening.   Is het ruimtelijk 
beleid met dit plan nu voldoende om te bepalen wat wel en niet mag in ons Zeeuwse land? 
GroenLinks vindt dat er spaarzaam omgegaan moet worden met de ruimte, waardevolle 
landschappen beschermd moeten worden en de kwaliteit van leef- en werkomgeving toe dient te 
nemen.  Met de kadernota – juni 2018- over ditzelfde onderwerp  hebben we destijds niet 
ingestemd.  
 

 
 
Onze zorgen rondom de Deltawateren en het achterland zijn niet veranderd.  Biodiversiteit boven 
en onder water is erg belangrijk.  GL wil geen uitbreiding of schaalvergroting van de 
verblijfsrecreatie.  Dat past niet in het landschap en bij de beleving van Zeeland: rust, ruimte, 
weidsheid.  Geen  uitbreiding en schaalvergroting in de landbouw en veehouderij.  
Wij vinden dat recreëren voor iedereen bereikbaar en betaalbaar moet blijven, zoals het handhaven 
van staplaatsen voor caravans, daar hebben we voor gepleit tijdens de vergadering. 
 
Meer inzetten op realisatie van vergroening van de economie vinden we belangrijk, circulair en 
biobased, en de klimaatadaptie. Zeeland moet voortvarender aan de slag met de kansen die de 
energietransitie biedt voor onze provincie.  
Om daaraan vorm te geven hebben we een beperkt aantal amendementen/moties (mede) 
ingediend.  In het betoog van ons Statenlid Gerwi Temmink kunt u onze standpunten teruglezen.  
 
 

https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/nieuwsbrief-oktober-2018
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/kadernota-natuurwetgeving-zeeland-betoog-gerwi-temmink
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/omgevingsplan-en-verordening-zeeland-afgewezen
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GL heeft – samen met D66 en ZL ook een motie 
ingediend  om al het mogelijke te doen om in 
samenwerking met alle betrokkenen te 
bewerkstelligen dat de evt. komst van een forse 
mestvergister niet zal plaatsvinden op de beoogde 
locatie nabij de glastuinbouwkassen te Rilland. 
Maar op een bedrijventerrein op een dusdanige 
afstand dat de risico’s voor de volksgezondheid, 
de veiligheid en de kwaliteit van de daar geteelde 
producten niet in het geding kan komen. Deze 
motie kreeg onvoldoende steun van de andere 
partijen.  
 
 Aangezien verder geen amendementen/moties van ons  zijn aangenomen, heeft GroenLinks niet 

ingestemd met het Omgevingsplan 2018 en de verordening.  
 

Statiegeldalliantie 
 
Een positief punt was dat, net voordat we een 
motie in gingen dienen, GS zelf al aankondigde dat 
de Provincie Zeeland zich aan gaat sluiten bij de 
Statiegeld alliantie.  Voortschrijdend inzicht van GS. 
Dat willen we wel vaker ervaren.  
 
 
 

 
COMMISSIEVERGADERINGEN 
De commissievergaderingen vinden voorafgaand aan de Statenvergadering plaats. Daarin vindt meningsvorming plaats en 

worden argumenten uitgewisseld. Hieronder de weergave van  de vergaderingen. 
 

De vergaderingen van de commissie economie en de commissie ruimte  
5 oktober 2018 
 
Tijdens de vergaderingen van de commissies kwam een diversiteit aan onderwerpen voorbij. De 
belangrijkste punten leest u hieronder. Natuurlijk kunt u ook de videotulen terugkijken via de site 
van de Provincie Zeeland. 
 
Er gaat een heroverweging plaatsvinden of het 
Volkerakzoommeer wel verzilt moet worden. Bij die 
heroverweging moet ook gekeken worden naar de  gevolgen voor  
natuur en klimaat vindt GroenLinks.   
 
Tijdens de laatste vergadering van de commissie ruimte waren 
diverse insprekers aanwezig,  gekoppeld aan 2 twee 
onderwerpen. 
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Het voornemen van GS om verwilderde katten af te schieten was er een van. Net als de insprekers is 
GL van mening dat afschieten geen juiste weg is. Vangen, castreren/steriliseren en terugplaatsen,  
werkt beter. 
 
Het tweede onderwerp betrof de mestvergister in Rilland. Omwonenden en bedrijven 
beargumenteerden waarom de biovergister niet op de geplande plaats moet komen. Ook een 
vertegenwoordiger van het energiebedrijf Engie heeft ingesproken. Gerwi Temmink heeft  een 
bezoek gebracht aan de (biologische) kassenbouw in Rilland. Het oorspronkelijke plan zag er heel 
anders uit, kleinschalig en gezamenlijk met de kaseigenaren. Helaas heeft de toenmalige 
gemeenteraad van Reimerswaal ingestemd met dit plan en het bestemmingsplan. De enige optie is 
dat het bestemmingsplan door de raad gewijzigd wordt, maar dat is een lange weg. Daarnaast heeft 
PS eind september ingestemd met het omgevingsplan waar de mestvergister ook concreet in 
genoemd werd. GL heeft niet met met het omgevingsplan ingestemd, mede om die reden. 
 
 
 

 Het Zeeland Airport wil 
het aantal 
helikoptervluchten 
sterk uitbreiden in 
verband met het 
verwachte vervoer 
naar windmolenparken 
op de Noordzee. 
GroenLinks is bang dat 
deze vluchten tot 
geluidsoverlast voor de 
Arnemuiden en 
Nieuwdorp zullen 
leiden. Wij vinden het 
logischer om deze 
vluchten vanaf de 
Sloehaven te laten 
plaats vinden. De heli’s 
vliegen dan niet over 
bewoond gebied. 

GroenLinks heeft aangedrongen op extra onderzoek naar alternatieve locaties, maar we zijn nog niet 
tevreden met de uitkomst. Het onderwerp zal nog terugkomen als er een luchthavenbesluit 
genomen moet worden. 
 
 
We betreuren dat Zeeland de kansen (onderzoek  gaswinning zeewier) niet grijpt, dat zou in het 
kader van de energietransitie een mooie plaats in kunnen nemen.  
Het Partridge project op Schouwen-Duiveland is een goed voorbeeld van natuurbeheer. Uitbreiding 
zou mooi zijn. De provincie Zeeland wil dat ook uitbreiden, maar daar is medewerking van andere 
gemeenten en Europa voor nodig.   
 
Vragen zijn gesteld of er nog steeds voldoende financiën zijn voor de ontmanteling van de 
kerncentrale. Aangegeven is dat bij de voorgenomen  uitbreiding  van de haven van Antwerpen ook 
behoud/ uitbreiding van  natuur in de afspraken meegenomen moet worden. 
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De provincie heeft een aanbesteding gedaan voor de levering van brandstof voor de fast ferry. Dit 
betreft (vervuilende) diesel. GL heeft gepleit voor een minder vervuilende brandstof. De provincie 
stelt dat dit voor de huidige motoren niet mogelijk zou zijn. 
 
GL heeft aangegeven dat de informatievoorziening aan en afstemming met betrokkenen,  rondom 
380kV, onvoldoende waren. Dat had GS beter moeten organiseren.  
De doelstellingen om een aantal hectares nieuwe natuur te creëren is nog niet behaald door de 
Provincie Zeeland. GL benadrukt dat hiervoor concrete stappen gezet moeten worden.   

 
OVERIG NIEUWS  

 
PS2019 - VERKIEZINGEN 
Het lijkt nog ver weg, 20 maart 2019, maar 
over 5 maanden is het al zover. De 
verkiezingen voor de Provinciale Staten. De 
voorbereidingen zijn in volle gang. De 
sluitingsdatum voor de kandidaatstelling is net 
voorbij. De programmacommissie is al een 
tijdje aan de slag. Vanuit de griffie van de PS 
worden de dataschema’s gemaakt en 
voorbereid. De PCC komt binnenkort bij 
elkaar. Al met al een drukke tijd waarbij we 
hopen dat we een flink aantal kandidaten 
vinden waarmee we de campagne in zullen 
gaan. We houden u op de hoogte! En we 
rekenen erop dat u naar de ledenvergadering van 12 november komt om de kandidatenlijst en het 
programma vast te stellen. 
 
 
GERWI'S WEBLOGS  
Hieronder vindt u de weblogs van de afgelopen periode. Interessante onderwerpen die aantonen 
waar de Statenfractie mee bezig is en waarbij we u veel leesplezier wensen.  
 

  
Haags bezoek  |                  Coming up soon |                    In verwachting                       Alle hens aan dek                        
 
 

 
 
STATENVRAGEN – artikel 44. 
Begin juli zijn aan GS vragen gesteld over het meten van radioactiviteit in de Schelde en de 
openbaarheid/actualiteit van meetgegeven Hier leest u de antwoorden. 
Op 19 september hebben we ook vragen gesteld over de diversiteit betreffende verblijfsrecreatie.  
 
 

https://www.zeelandnet.nl/weblog/gerwi/bericht/231021
https://www.zeelandnet.nl/weblog/gerwi/bericht/231003
https://www.zeelandnet.nl/weblog/gerwi/bericht/231003
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/alle-hens-aan-dek-gerwis-blog
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/antwoorden-artikel-44-vragen-meetpunten-straling-zeeland
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/artikel-44-vragen-diversiteit-recreatiemogelijkheden
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IN DE MEDIA 
Onderstaand een aantal links naar berichten in de media waarbij GroenLinks in “beeld” is. Voor het 
geval u deze gemist hebt.  
 

 Behoud vaste plaatsen campinggasten.  

 Mestvergister in Rilland op  verkeerde plaats.  

 GL Zeeland wil aansluiting bij statiegeldalliantie.  

 Heroverweging verzilting Volkerakmeer. GL wil ook aandacht voor natuur. 

 GL/PvdA bezorgd over wegvallen begeleiding kwetsbare jongeren naar werk op Walcheren.  

 GroenLinks Goes wil maatregelen voor 'uitgedroogde' boeren.  

 GroenLinks wil dat de gemeente Terneuzen de 'algemene verklaring tegen 
rassendiscriminatie' prominent zichtbaar in de raadzaal hangt. 

  Gemeente Schouwen-Duiveland. huurconflict met watersporters Brouwershaven 

 Wat mag er wel en niet in Domburg.  

 Geen zwaar  verkeer in binnenstad Zierikzee. 
 
 

 
AGENDA  
| 12 OKT. commissie bestuur | 15 OKT. fractievergadering | 26 OKT. Statenvergadering |  
12 NOV. Ledenvergadering  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CONTACT 
Copyright © 2018 Statenfractie GroenLinks Zeeland - All rights reserved 

Je ontvangt deze e-mail omdat je geregistreerd staat als lid van GroenLinks woonachtig in Zeeland.  

Volg ons ook op TWITTER • FACEBOOK • INSTAGRAM en via CONTACT 

https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/campinggasten-protesteren-wij-willen-niet-wijken-voor-het-grootkapitaal~ae1be086
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/overheden-machteloos-tegenover-mestvergister-bij-rilland~ae1eba9c/
https://docs.google.com/document/d/1BHFZhdVu4Liq9pgeVk2QoDHm7tP_JadoRR9878tqDfo/edit
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/sgp-wil-verzilting-volkerak-heroverwegen~a6a2fe5f/
https://www.pzc.nl/walcheren/pvda-bezorgd-over-wegvallen-begeleiding-kwetsbare-jongeren-naar-werk-op-walcheren~a5cc9fb6/
https://www.pzc.nl/bevelanden/groenlinks-goes-wil-maatregelen-voor-uitgedroogde-boeren~a4bef7a9/
https://www.pzc.nl/zeeuws-vlaanderen/ze-dronken-een-glas-deden-een-plas-en-veel-bleef~a25ee8c5/
https://www.pzc.nl/schouwen-duiveland/gemeente-op-ramkoers-in-huurconflict-met-watersporters-brouwershaven~a92b4f5c/
https://www.pzc.nl/walcheren/wat-mag-er-wel-en-niet-in-domburg~a26bedae/
https://www.pzc.nl/schouwen-duiveland/wethouder-smit-wil-af-van-zwaar-verkeer-in-oude-binnenstad-zierikzee~a9671283/
https://twitter.com/GroenLinksZLD
https://www.facebook.com/GroenLinksZeeland
https://www.instagram.com/groenlinkszeeland/
https://zeeland.groenlinks.nl/contact-4

